
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Vandaag heeft u bekend gemaakt dat de Roosendaalse kermis (04-09 t/m 10-09-2020) niet doorgaat.

In eerdere antwoorden op vragen over de kermissen in Roosendaal en Wouw heeft u aangeven dat 
landelijke besluitvorming vanuit Rijksoverheid over grote evenementen bepalend is voor de doorgang 
van de kermissen.

U gaf daarbij ook aan dat de combinatie van veiligheid, de anderhalvemetereconomie, en de 
toegankelijkheid van attracties het doorgaan van de kermissen tot een bijzonder lastige opgave 
maakt.

Sinds 1 juli jl. heeft de Rijksoverheid het algemene verbod op meld- en vergunningplichtige 
evenementen opgeheven. Het is aan de lokale autoriteiten om te bepalen of organisatoren hun 
activiteit voldoende op 1,5 meter in kunnen richten en of er nog aan andere specifieke voorwaarden 
moet worden voldaan.

Ook geeft de Rijksoverheid aan dat wanneer er buiten sprake is van een continue doorstroming van 
mensen, zoals in winkelstraten, dierenparken of kermissen, er geen maximum aantal mensen dat bij 
elkaar mag komen is.

Over uw besluit hebben we de volgende vragen:

1. Kunt u nader inzicht geven in uw afwegingen? Welke scenario’s en alternatieven lagen er voor, ook 
in samenspraak met de kermisexploitanten, en kunt u toelichten waarom toch de risico’s te groot zijn 
om de kermis in Roosendaal, in welke vorm dan ook, te annuleren?

2. Wanneer kunt u duidelijkheid geven of de kermis in Wouw doorgaat?

3. Gaat u nu stimuleren dat andere kleinschalige evenementen plaats kunnen vinden in de periode 
dat de Roosendaalse kermis zou plaatsvinden?

4. Behoort nu nog steeds een andere datum tot de mogelijkheden voor de Roosendaalse kermis?

 

Namens de fractie van PvdA,

Michael Yap en Charl Goossens



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Het college vindt dat de risico’s bij doorgang van een groot evenement als de Roosendaalse 
kermis te groot zijn voor de volksgezondheid en doorgang van het evenement daarom 
onverantwoord. De kermis trekt ieder jaar duizenden mensen (ruim 150.000 passanten). Gezien 
de onvoorspelbare publieksstromen, in combinatie met een aantal ‘knelpunten’ op het 
kermisterrein, verwachten we dat 1,5 meter afstand op veel plekken niet kan worden 
gewaarborgd. Daarnaast nam recentelijk het aantal coronabesmettingen in de regio ook weer toe. 
We hebben naast een warm hart voor de kermis ook een warm hart voor het personeel in de zorg 
en voor de handhavers. Dit conflicteert met het organiseren van een kermis waar normaal 
gesproken heel veel mensen op afkomen. 

2. heeft het college ook besloten om de kermis in Wouw niet door te laten gaan. Daarnaast was in 
Wouw sprake van een aantal corona besmettingen dit, in combinatie met omvangrijke toename 
van besmettingen in de regio, maakte het door laten gaan van een kermis onverantwoord.

3. Onder voorwaarden wordt ruimte geboden voor kleinschalige evenementen en ook grotere 
events, als dat veilig (Corona -proof) kan. Het is aan de evenementenorganisaties om hier 
invulling aan te geven, ook zij moeten voldoen aan de huidige coronamaatregelen om de 
veiligheid en de gezondheid van bezoekers en medewerkers te garanderen.

4. De veiligheidsregio laat vooralsnog geen kermissen toe. Zolang de huidige coronamaatregelen en 
veiligheidsvoorwaarden van kracht zijn en de 1,5 meter regel geldt, ligt het niet voor de hand om 
een andere datum aan te wijzen voor het organiseren van een kermis. Ik hoop oprecht dat we in 
2021 weer kermissen kunnen vieren zoals we dit gewend zijn in Roosendaal.

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder C.A. (Cees) Lok


